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Beste genodigden, mandatarissen, bestuursleden, 

Beste Zuhal, 

Het is fijn om jullie hier welkom te heten op onze nieuwjaarsreceptie in 

naam van N-VA afdeling: Maaseik, Neeroeteren, Opoeteren, As en 

Kinrooi.  

Als ik onze gemeenteraad van morgen in de agenda bekijk en 

bestudeer, moet ik vaststellen dat er in onze stad nog gesproken wordt 

over 2 federaties: nl. 1. Maaseik en 2. Neeroeteren en Opoeteren. 

1977, dus nu 40 jaar geleden, is het jaar dat Maaseik, Neeroeteren en 

Opoeteren één gemeente werden. Het is dus een prioriteit om ervoor te 

zorgen dat we, als N-VA Maaseik, voor alle deelgemeenten de volkspartij 

zijn (dus niet louter voor Maaseik). Vaak horen we dat onze 

deelgemeenten de franjes moeten betalen van ‘wat ze zich allemaal in 

Maaseik willen veroorloven’. Die gedachtegang voorkomt men door een 

transparant beleid te voeren en onze deelgemeenten méér te betrekken 

en te ondersteunen in hun werking. 
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In ons laatste huis-aan-huis blad heb ik geschreven over het feit dat we 

eraan denken om Neeroeteren als locatie voor de bouw van een nieuw 

cultureel centrum, te gebruiken. Immers, de centrale ligging in onze stad 

is zeker een pluspunt. Dit wekte echter heel wat reacties teweeg bij de 

inwoners van stad Maaseik. Veranderingen stuiten vaak op kritiek.  

Als je , weliswaar, een duidelijke visie hebt, zal iedereen er zich in kunnen 

vinden. 

Met N-VA in de Vlaamse en federale regeringen zijn de veranderingen 

voelbaar. Er zijn vele voorbeelden die bewijzen dat de veranderingen 

werken. Daar zijn we ons allen terdege van bewust! 

In één van de vele speeches van onze ministers tijdens de 

nieuwjaarsrecepties N-VA Limburg en N-VA Nationaal werd er gesproken 

over de goed genomen initiatieven en beslissingen door onze ministers. 

Onze bescheidenheid zal moeten omgezet worden in fierheid om als lid 

van de grootste volkspartij in Vlaanderen, dag in dag uit, de boodschap 

van verandering uit te dragen. 

Onze mandatarissen, die dossiers opvolgen, voorstellen doen, en er 

veel tijd in stoppen, worden helaas vaak binnen de kortste tijd 

afgescheept. Dit is uiterst pijnlijk! Noch zij, noch onze inwoners 

verdienen dit niet. Voorstellen die wij, als oppositiepartij, doen, hebben 

als doel de samenleving optimaal te laten functioneren. We moeten dan 

ook een beter beleid uitstippelen voor alle inwoners. 

Aan iedereen die zich voor de politiek inzet, wil ik een hart onder de 

riem steken. Ik wil hen de kracht en moed geven om verder te werken 

met de gedrevenheid die nodig is om in alle steden en gemeenten de 

stem van N-VA te laten gelden …Voor Maaseik en haar deelgemeenten is 

er verandering nodig. Dát weten alle inwoners! 
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Onze doelstelling is om volgende legislatuur mee te besturen.  

Wij moeten een sterke eigen lijst vormen en een duidelijk plan opstellen 

van hoe het verder moet met onze stad. Er zal een trendbreuk komen 

om met de huidige coalitie te breken. 

De verandering werkt nu en zal ook bij ons werken.  

N-VA is de grootste partij in Vlaanderen. Wij zullen bewijzen dat onze 

stad opnieuw een gegeerde bruid wordt met betrekking tot het aangaan 

van een fusie met de buurgemeenten. Stap voor stap moeten we een 

gezonde regio worden waar mensen fier zijn om te wonen; als inwoner 

van Maaseik, Neeroeteren of Opoeteren. We horen een hart naar 

iedereen toe te tonen, zeker in onze manier van besturen. 

Met gedrevenheid tracht ik deze boodschap over te brengen aan alle 

bestuursleden. Onze meter Zuhal Demir is onze steun en toeverlaat 

tijdens de het vervolgen van onze weg naar een succesvol 2018 toe, wat 

tevens een hoopvolle zegen kan betekenen voor onze stad.  

Via deze weg wens ik iedereen nog een gezond en gelukkig Nieuwjaar! 

Zuhal, ik geef jou graag het woord, want jij bent een voorbeeld voor 

velen. Uit de grond van mijn hart hoop en geloof ik dat jij de nummer 1 

wordt voor Limburg en voor Vlaanderen.  

De kracht van de Verandering zullen we laten gelden … 

 

Voorzitter N-VA Maaseik 

Marc Vereecken 

 

 

 

 

 

 


